
O D : Nf? FAKSU a 5  L I S .  ? A r 2  t A : 5 6  S T R . 1

Dqbrowica dnia 05.11 .2012r.POI,$KI Z,Wr ^Z[K D7.r,4l.K0wC(]w
Rodrinrrl , ' ( .)gr0d ftzialkorvy

,, l.)qbrrduJk6"
w [)qbfowrcy k/ ' ] .ub l rna

I  1. .0( ' )8 D-tA 
' l '<)ntnsrow,. ' . '

l " J l F  ? l J r J 4 " f r l ' , f r 5 {

MAITSZALEK SEJMU RP
PANI EWA KOPACZ

Zatz4d R.O.D " Dqbr6wka "'l,ry' Dqbrowicy k/ Lublina zapoznal siq z pismsm
Pani Marszalek z dnia 24 pu2dziernika 2012r. dot. uzupelnienia braku fonnalnego
do pro.iektu ustawy o rodzinnych ogrodach dzialkowych jakq wni6sl Komitet
Inicjatywy Ustawoda wczej Projek:fu Ustawy.
Brak formalny polegal na tym, Le tenin Komitet nie okre$lil skutk6w finansolvych
wprowadzenia w Lrycie ustawy.

Uwazamy, 2e wprowadzeniLe nowej ustawy jak4wni6sl Komitet Inicjatywy
Ustawodawczej nie spowoduje dla budtetu paristwa ani dla bud2et6w.iednostek
samorzqdu terytori alnego, zadnychr skutk6w finansowych.

Po utworzeniu naszego ogrodu 40 lat wstecz i pomocy Powiatowej Rady
Narodowej w Lublinie na powstan:ie ogrodu, nie otrryrnalidmy na przestrzeni tego
okresu *adnej kwoty z bud2etrr powiatu czy grniny.

Ogr6d utrzymywany jest z rvlasnych $rodkow finansowych cdonk6w ogrodu.
Po wprowadzeniu proponowanej ustawy i utworzeniu ogrodu na podstawie ustawy o
stowar4rszeniach, teL Laden budzet na pewno nie wniesie swoich $rodk6w
finansowych, chodi obecne pxrhzeby ogrodu s4du2e np na wymiang ogrodzcnia

Jeste$my dalece scepty'czni,, 2e to dzialanie Pani Marszalek jcst podyktowane
tym, aby iniciatywE Zwiazku utr4ciC i nie dopu$cid do zaistnienia naszej wnoszonej
uslawy.

Dzialkowcy Ogrodu w rozJnowach sq zaniepokojani cTy w okresie I 8 m-cy
bqdzie opracowana i przyjgta nowa ustawao czy nast4pi likwidacja ogrodu.

Wniesiona nowa u*stawil o r.o.d zostala opracowana w uzgodnieniu z calyln
ruchem dzialkowc6w. Odpowiada ona Zywotnym interesorn czlonk6w naszego
Ogrodu.

Zwracamy sit do Pani Mar$zalek z pro$bq o nie stwarzsnic niepotrzebnych
barier, poniewaZ do wniEsionego prrojektu ustawy tzw. Pana Dery nie zastosowano
takiej procedury' jak do naszej ustawy.

Dlatego, piszqc to pismo, wyraiamy nadziejp,2e Puni Mmszalek bgdzie
orgdownikiem dzialkowc6w i pomoie w zaistnialej sytuacji, wspierajqc aby
wniesiona ustawa mogla byd uchwalona.

W imieniu 108 dzialkowcdw Ogrodu
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